



Verlag Bestuursvergadering / Organisatorenavond 23 NOV 2018

Geel, 01 December 2018

Aanwezigheden: G. Smolders, R. Fonteyn, M. Van Hoof, J-M. Daems

Verontschuldigd:

Secretariaat: Koppeling van emailadressen bestuur aan gezamenlijk emailadres PVA.
Deze koppeling is afgerond

Penningmeester: -Kastoestand is positief.
-Gelden Openstaande rekening, momenteel geen openstaande rekeningen

Intern beleid: - Nihil

Sport: - Organisatorenavond:
°De meerderheid van onze organisatoren is aanwezig. Dir. Sport bevestigt dat de nog niet aangevraagde wedstrijdaanvragen/data 2019 ten laatste op 15 december binnen moeten zijn op het secretariaat van het PVA. Nieuwe kalender 2019 wordt gepubliceerd na indoorseizoen 2019.
° Door de club DNM wordt gemeld dat de inkomsten voor organisatoren M&V wedstrijden minimaal zijn.
Repliek van de Dir Sport: wij het bestuur hebben alleen de binnengekomen voorstellen vanuit het overleg in KSM 2016/17 toegepast, indien de organisatoren van de M&V hieraan verandering wil, laat het ons weten a.u.b., maar het moet wel budgettair haalbaar zijn.
° Door de club KJS wordt de vraag gesteld hoe het PVA nu structureel/bestuurlijk in mekaar steekt, nu de provincies niet meer voorkomen in de structuur van de HBL (lees Rechtspersoonlijkheid als vzw). Het PVA is zich daar terdege van bewust en zal tegen komend congres 2019 de nodige zaken om PVA vzw verder te gaan voorleggen aan de clubs van het PVA.
Alles hangt af van de bereidwilligheid van de leden van het PVA of het bestuur PVA hier verder mee kan of niet?

Met vriendelijke groet,

Mirella Van Hoof, secretaris

Gilbert Smolders, voorzitter